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NOVINAR: Lep pozdrav še enkrat iz Velenja. Ob meni je že gospod premier Janez Janša. Gospod premier, 
gre po vašem mnenju za politično in zasebno zlorabe SOVE, po vsem tem, kar razkriva posebna vladna 
skupina, ki je preiskovala SOVO? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Torej, dokončno mnenje bomo lahko dali, ko bo delo zaključeno. Do 
sedaj sta bili izdani dve vmesni poročili. Na podlagi teh poročil je možno ugotoviti, nesporno dokazati, da je šlo 
za kršenje zakona o arhivih in za kršenje zakona o SOVA. To stanje se sedaj ureja s pomočjo Arhiva 
Republike Slovenije. Možno je tudi reči, da je prihajalo do nepravilnosti oziroma konkretno do nezakonitosti pri 
uporabi finančnih sredstev. Obstajal je t.i. črni fond, se pravi neproračunska sredstva, ki jih izrecno v skladu z 
zakonom in pravilnikom ne bi smelo biti. Nad temi sredstvi ni bilo zadovoljivega nadzora in ta sredstva so se 
zlorabljala. Ne samo, da so bila nezakonita, zlorabljala so se za različne namene. Kako širok je bil ta obseg 
zlorab, delovna skupina še ugotavlja. 
 
NOVINAR: Kako pa komentirate navedbe predsednika republike, da je ta posebna vladna skupina pravzaprav 
skupina za obrekovanje? Tudi Podbregar trdi, da to ni njegov podpis, ki smo ga lahko videli včeraj.  
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Ta delovna skupina vlade ne preiskuje urada predsednika, niti 
funkcije predsednika. Preiskuje vladno službo. S to vladno službo predsednik po ustavi nima nikakršnih 
pristojnosti in v nobenem od poročil delovne skupine, predsednik ni omenjen. Posredno pa se ugotovitve, ki se 
nanašajo na zlorabo črnega fonda v SOVA, nanašajo tudi na nek strošek, ki naj bi šel nenamensko za potrebe 
urada predsednika oziroma je bil naročen s strani urada, kar dokazuje dokumentacija. Vendar je to eno od - 
bom tako rekel - manjših zlorab, odkritih do sedaj v delu te delovne skupine in nikakor ne gre za ključno 
ugotovitev v tem delu. Je pa seveda to - glede na to, da ne gre za navadnega državljana – odmevno. V 
nobenem primeru pa tukaj ni možno pristati na tezo, da pred zakonom nismo vsi enaki. Ko gre za vprašanje 
zakonitosti, sem jaz kot predsednik vlade dolžan zagotavljati - in to bom tudi delal - da smo v Sloveniji pred 
zakonom vsi enaki. 
 
NOVINAR: Še zadnje vprašanje. Pri tej aferi gre za veliko politizacijo. Kako pa boste poskrbeli, da se bo vse 
skupaj v SOVA uredilo v te zakonske okvire? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Torej, ni problem to, kar se sedaj dogaja v SOVA. Problem je tisto, 
kar se je prej dogajalo. Sicer ni bilo nobenega hrupa, so se pa kršili zakoni in očitno tudi ustava. To, kar se 
sedaj dogaja, je urejanje teh razmer. Že prej sem dejal, da se dokumenti v zvezi z arhivi pospešeno urejajo. 
Ministrstvo za finance in proračunska inšpekcija urejata zadeve vezane na posebni sklad in ta črni fond. V 
nadaljevanju se bodo uredile tudi druge stvari. Treba je vedeti, da v tej instituciji ni bilo nobene finančne 
kontrole praktično 10 let, da so se stvari dejansko zlorabljale in da čez noč vsega ni možno postaviti na svoje 
mesto. Se bo pa to zgodilo. Vlada je dolžna skrbeti za zakonitost, še posebej vladnih služb. 
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NOVINAR: Še eno vprašanje na kratko. Nekateri pravijo, da je možna celo ustavna obtožba proti 
predsedniku? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Mislim, da so vsa ta pretiravanja, ki so se pojavila, v veliki meri 
usmerjena v to, da bi se preusmerila pozornost. Že prej sem dejal, da je vprašanje te letalske karte eno od 
malenkosti, ki so se odkrile pri zlorabah tega črnega fonda. Verjetno marsikdo, ki se čuti ogrožen, zaradi 
nezakonitosti, ki jih je počel v sami agenciji, sedaj sprevrača pozornost na nekoga drugega, tako da bi se lažje 
izgovarjali na neka politične motive. Vendar to delovne skupine ne bo oviralo. Ugotovila bo dejstva. Tam, kjer 
se bo pojavil sum za konkretno kazensko odgovornost, bodo dokumenti odstopljeni pristojnim organom. 
Deloma se je to že zgodilo in stvar pravosodja je potem, da se s tem ukvarja. To je izven pristojnosti vlade. 
Naloga vlade je, da stvari ugotovi in da vzpostavi zakonito stanje.To bomo naredili, pa če bo trajalo eno leto. 
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